

## Programme Schedule 活動程序

- 8:30 a.m. – FLL Teams Registration at Main Reception  
10:30 a.m. FLL 隊伍於總接代處報到
- 9:00 a.m. Robot Performance, Robot Design Judging, Project Presentation Judging and Teamwork Judging Start *(Please take attendance and have the identity check at the Registration Counters of Robot Performance and Judgings at least 5 minutes before)*  
機械人表現、機械人設計評審、項目研究評審及團體合作評審開始 *(請於最少5分鐘前到達機械人表現賽及評審報到處點名作身分確認)*
- 10:00 a.m. STEAM Booth starts  
STEAM 創意攤位開始
- 10:00 a.m. – 10:45 a.m. Collect the Ceremony Tickets and the Receipt of the Enrollment Fee at Main Reception  
於總接代處領取典禮入場券及報名費用之收據
- 11:30 a.m. Opening Ceremony *(Please collect your School Name Tag at the doors of the VTC Auditorium as attendance and return it after the Ceremony at the same location )*  
開幕典禮 *(請於入場前在 VTC 綜藝館的門口領取學校名牌以示出席，並於典禮後在同一位置歸還)*
- 11:50 a.m. VIP Tour  
嘉賓導賞團
- Robot Performance, Robot Design Judging, Project Presentation Judging and Teamwork Judging Resume  
機械人表現、機械人設計評審、項目研究評審及團體合作評審繼續進行
- ~ 1:00 p.m. Lunch Time  
午膳時間
- 2:00 p.m. Robot Performance, Robot Design Judging, Project Presentation Judging and Teamwork Judging Resume  
機械人表現、機械人設計評審、項目研究評審及團體合作評審繼續進行
- 4:30 p.m. All Competitions End  
所有賽事完畢
- Judges' Meeting  
裁審會議
- 5:00 p.m. STEAM Booth ends  
STEAM 創意攤位完畢
- 5:15 p.m. Awards Ceremony *(Please collect your School Name Tag at the doors of the VTC Auditorium and show your Ceremony Tickets before enter)*  
頒獎典禮 *(請於入場前在 VTC 綜藝館的門口領取學校名牌並出示典禮入場券)*
- 6:15 p.m. End of Ceremony  
典禮完畢